

温室气体核查声明

Greenhouse gas verification certificate

申请方: 东北轻合金有限责任公司

Applicant: Northeast Light Alloy Co., Ltd.

核查方: 黑龙江省华景技术服务有限责任公司

Verification object: Heilongjiang Huajing Technology Service Co., Ltd.

申请方东北轻合金有限责任公司在2023年1月1日至2023年12月31日报告期内温室气体排放量为227285.538吨。

The greenhouse gas emissions of Northeast Light Alloy Co., Ltd. during the reporting period from January 1, 2023 to December 31, 2023 were 227285.538 tons.

经核查确认, 东北轻合金有限责任公司 2023 年度按照核算方法和报告指南核算的企业温室气体排放, 详细信息如下:

After verification and confirmation, Northeast Light Alloy Co., Ltd. in 2023 According to the accounting methods and reporting guidelines, the detailed information of corporate greenhouse gas emissions is as follows:

种类 Kinds	排放量 discharge amount
化石燃料燃烧排放量 (tCO ₂) Fossil fuel combustion emissions (tCO ₂)	59945.978
净购入使用的电力对应的排放量 (tCO ₂) Emissions corresponding to net purchase of electricity used (tCO ₂)	167339.560
企业二氧化碳排放总量(tCO ₂) Total enterprise carbon dioxide emissions (tCO ₂)	227285.538

签发单位: 黑龙江省华景技术服务有限责任公司
Issuing unit: Heilongjiang Huajing Technology Service Co., Ltd.
签发日期: 2024年6月1日
Issuance date: June 1, 2024

